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PROTOKOLL 
 
Ärende:  Styrelsemöte SNBK 
 
Tid:  2016-09-01  Kl.19.00 
 
Plats:  Klubbstugan 
 
Närvarande: Milan Kolar  Lars Melander 

Yngve Carlsson Claes Backlund 
Stefan Norberg Conny Ström 
  
 

 §1        Öppnande av mötet.            
 

Mötet öppnades av ordförande Milan Kolar. 
 
§2 Genomgång av föregående protokoll. 
              
Protokollet lades till handlingarna.                                                        
 
§3        Genomgång av det ekonomiska läget. 
 
Inga avvikelser från budgeten. Fraktkostnader för beläggning av uppställningsplanen 
tillkommer under hösten. 

 
§4        Varvsfrågor. 
                 
Arbetsdag blir det den 25 september kl 10-14. Vi behöver ta hand om nedfallna träd och röja 
sly. Träd skänkes mot avhämtning. Jolleskjulet behöver målas, oklart om det kan göras nu 
eller till våren. 
Varvsmöte sker samma dag, kl 14.15. Claes skickar ut kallelse och dagordning samt ett mail 
om att träd skänkes. 
Nya representanter i arbetsgrupper kan tillsättas i samband med årsmötet. Pontus Jämthag 
kan tänka sig att vara bryggplatsansvarig. Vi föreslår att annan person är bojansvarig. 
Farledsgruppen behöver ny ledning. Conny behöver en vikarie under säsongen 2017. 
 –Är PerInge den man vi söker? Valberedningen kontaktas för tillsättning av ovanstående 
representanter. 
Farledsarbetet kan påbörjas av styrelsemedlemmarna, genom att vi ordnar utprickning. Vi 
beslutar att utföra arbetet den 15 oktober, med reservdatum den 22. 
Uppställningsplanen behöver kompletteras med två lager fyllnadsmassor. Färdigställande av 
planen kan förhoppningsvis ske innan vintern. 
Bygglov för presenningsskjulen saknas. Ingen åtgärd nu. 
Övriga varvsfrågor: Avgifter för sommarliggare diskuterades. Båtar som står på land år efter 
år, riskerar att bli ett problem. 
Båtrådets senaste möte kunde berätta att bara projekteringen inför deras muddring kostar 
c:a 500.000 kr. 



 2(av 2) 

                                                                                                                                                                                                                                                                
§5        Erfarenheter från Sommardraget/Klampenköret och festen. 
 
Hela arrangemanget verkar ha uppskattats. Klampenkörets två deltävlingar mottogs väl. 
Åke Medéns idé om ölförsäljning i samband med hamburgergrillningen föll väl ut, men nästa 
år tar föreningen hand om denna försäljning. 
En kom-ihåg-lista för festkommittén kan underlätta kommande arrangemang. 
Ungdomssektionen kan gärna ha en segling under samma dag, för att ytterligare höja 
stämningen. 
 
§6  Ungdomssektionen 

 
Äskar 5600 kr (ur sin egen budget) för inköp av 8-slagen lina till sina bojar. Det godkänns! 
Maria har ordnat sponsorpengar, ev. kan det upprepas även nästa år. 
 
§7 Tävlingssektionen 
 
Vi föreslår att nästa års tävlingar och fest hålls den 12 augusti, med 19 augusti som 
alternativ. 
 
§8 Övriga frågor 
 
Hjärtstartare ska in i 2017 års budget. Maria undersöker vilka alternativ som finns. 
Diskmaskinen fungerar inte. Innan vi köper en ny, får Conny undersöka om den går att 
reparera. Ev. inköp av en ny får anstå till våren. 
Nya nycklar behöver köpas in och Conny får uppgiften att handla 10 st. 
Medlemmar som ansluter till klubben efter sommaren ska betala halv årsavgift, 200 kr. 
De som vill bli stödmedlemmar, kan swisha 200 kr till SNBK 
Klampenborgsföreningen har frågar om de kan förvara lite prylar hos oss (under vintern?). 
Conny och/eller Yngve får i uppgift att undersöka om det är möjligt. 
En (1) belysningsstolpe ska lysa nattetid. Claes kollar med Lars Iwefors hur vi ordnar det. 
 
§9 Nästa möte 
 
2 november kl 19.00 hemma hos Maria. 
 
 
 
Vid protokollet:   Justeras: 
 
 
_________________________  __________________________ 
Stefan Norberg   Milan Kolar 


